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ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/O9855/2020

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Martina Vrbková

TEL.: 281012949

E—MAIL: martina.vrbkova©prahaz1 .cz

DATUM: 08.07.2020

Zápis č. 3/2020 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 24.6.2020

Zahájení jednání : 16:37 hod

Ukončení jednání: 18:05 hod

Místo jednání : Velká zasedací síň MČ Praha 21

Učastníci jednání

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Martina Vrbková — tajemnice komise

Blanka Exnerová — místopředsedkyně komise

JUDr. Hana Pelčáková — členka komise

Ing. Jaroslava Vostatkové, — členka komise

Omluveni:, Ing. Daniela Zemanová, Ing. Kristýna Kopecká

Neomluven : Mgr. Martin Bruoth

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P 212: Ing. Šárka Zátková, JUDr. Vladimira Kozáková, Dis.

Martin Švejnoha
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Program

1. Informace v oblasti odpadového hospodářství

Pan Martin Švejnoha komisi představil návrh nové podoby STO u hasičámy, který by

měl zlepšit rozhledové poměry vozů HZDS vyjíždějících k zásahům. Dále informoval

o umístění nového kompostéru na tenisové hřiště v ulici Kalská. Pí. Exnerová

upozornila na Výkopek na deponii staveniště vulici Staroújezdská.- OŽPD prověří

stav.

2. Informace z oblasti údržby

Členům byly představeny mapy sekání zeleně v MČ s barevným rozlišením vlastnictví

pozemku a u pozemků spravovaných MČ i četnost a způsob údržby jednotlivých ploch.

Dále byli členové informováni o odborném prořezu a ošetření historického dubu na

Starokolínské. Pí.JUDr.V.Kozáková informovala o správě údržby zeleně na

cyklostezce v Oplanské.

3. Informace z oblasti dopravy

Paní JUDr. Vladimíra Kozáková informovala o plánované výluce v dopravě na ulici

Staroújezdská od 1.7-28.8.2020 a o náhradním způsobu d0pravy MHD, včetně zajištění

dopravy na poštu.

4. Informace z oblasti ochrany ovzduší

Paní Martina Vrbková informovala o navrhovaném Programu zlepšování kvality

ovzduší zaslaného ministerstvem a o plánovaných krocích kjeho naplnění. Vzhledem

k jejich rozsahu byli členové komise požádáni o součinnost. Bylo navrženo uspořádat

besedu s občany na toto téma.

5. Komice byla informována o doplnění Jednacího řádu komisí RMČ Praha 21 ve Článku

2 bod 15 0 prostředcích dálkové komunikace členů komisí.

6. Paní Jitka Carbolová informovala o zvažované dotaci na pořízení 2500 ks vratných

kelímků pro akce pořádané MČ Praha 21 a případně kontejneru na textil. Podmínka

zajištění naplněnosti kontejneru se však zdála komisi příliš svažující, takže pořízení

kontejneru na textil nedoporučila i vzhledem k tomu, že v MČ je již několik těchto

kontejnerů zajišťovaných charitativními organizacemi.
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Zapsala: M.Vrbková dne: 24.6.2020

Předáno k připomínkování Ing. Jitce Carbolové dne:. 29.6. 2020

Připomínky zapracovány 18.7.2020

Termín příštího jednáníje: 23.9.2020 v 16:30 hod. Velká zasedací síň


